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افتتاح مدرسه هفت کلاسه راه ایمان 
شادگان با حمایت همراه اول 

همراه اول در راستای مسوولیت اجتماعی خود 
تربیت نسل های  قبال آموزش و پرورش و  در 
آینده، در طراحی، ساخت و اجرای پروژه مدرسه 

هفت کلاسه شادگان مشارکت کرد. 
به گزارش اداره کل ارتباطات شرکت ارتباطات 
سیار ایران، آیین افتتاحیه و بهره برداری رسمی از 
دبستان هفت کلاسه پسرانه راه ایمان شادگان 
و  پرورشی  معاون  باقرزاده  اصغر  حضور  با 
فرهنگی وزارت آموزش و پرورش، حجت الاسلام 
فقیه  ولی  نماینده  فرد  موسوی  سیدعبدالنبی 
در استان خوزستان و امام جمعه شهر اهواز، 
انتظامی  فرمانده  جماشیانی  اسکندر  سرهنگ 
شادگان و سرهنگ علی فرحانی فرمانده سپاه 

شادگان و با حمایت همراه اول برگزار شد.
 این مدرسه که به سبک ماژولار و قابل انتقال 
توسط موسسه خیریه راه ایمان و با حمایت همراه 
آلبوناظر شهرستان  روستای  در  خیرین  و  اول 
شادگان استان خوزستان ساخته و تجهیز شده 
است، در نوع خود جزو سازه های سریع و چابک 
از منظر احداث به شمار می رود که فعالیت های 
عمرانی در آن با کاهش حداکثری مواجه شده 

است.
نیاز حداقلی به نیروهای متخصص و کارگر به 
نسبت مراکز سازه ای که تمایل بیشتر خیرین 
جمله  از  دارد،  دنبال  به  نیز  را  مشارکت  برای 

ویژگی های دیگر در پیشبرد این پروژه بود.
با توجه به اهمیت آموزش و پرورش و تربیت 
نسل های آینده که یکی از محورهای مورد توجه 
مجموعه های پیشرو در توسعه پایدار جامعه 
به حساب می آید، همراه اول تاکنون با اهدای 
مدرسه   12 ساخت  در  نیاز،  مورد  کانتینرهای 
کانتینری در سطح کشور مشارکت داشته است.
در واقع تربیت کودکان و نوجوانان به عنوان 
آینده سازان اصلی کشور، سرفصل بسیار مهمی 
در  آن  زیرساختی  نقش  به  توجه  با  که  است 
رشد جامعه، پیشران بسیاری از فعالیت های 
مسوولیت اجتماعی نخستین و بزرگترین اپراتور 

تلفن همراه کشور بوده است. 
همراه اول با این نگاه، سعی کرده است که در 
همه لحظات در کنار نظام آموزشی کشور قرار 
داشته باشد و نقش حامی را برای مسوولان، 
معلمان و دانش آموزان ایفا کند که این همراهی 
بنابر شرایط کشور، در هر زمان رنگ و بویی تازه 

داشته است.
راه اندازی و توسعه شاد به عنوان بزرگترین 
سوپراپلیکیشن کشور که بیش از دو سال بار 
اصلی آموزش را در شرایط کرونا بر عهده داشت، 
ارتقای زیرساخت های آموزش مجازی و اهدای 
تبلت به دانش آموزان مناطق محروم، حمایت از 
رویدادهای فرهنگی از جمله جشنواره فیلم کوتاه 
دانش آموزی، کدآپ و جایزه معلم نمونه های 
کوچکی از نقش آفرینی های همراه اول در نظام 

تعلیم و تربیت بوده است.
حمایت از نخبگان هم که یکی از محورهای 
اصلی فعالیت های اپراتور اول تلفن همراه کشور 
در این سال ها بوده است، با حمایت از تیم های 
رباتیک در مسابقات گوناگون جهانی و همچنین 
اعطای بورس دانش آموزان مستعد در مقطع 

کارشناسی دنبال شده است.
همراه اول برای حمایت از علم و علم آموزی 
هیچ حد و مرزی نمی شناسد و محرومیت زدایی 
و ایجاد عدالت آموزشی در سراسر کشور همواره 
از دغدغه های مورد توجه این شرکت برتر ایرانی 

است. 
زلزله زده   ساخت هشت مدرسه در مناطق 
کرمانشاه و ساخت مدارس در شمال و جنوب 
کشور در استان های آذربایجان غربی و سیستان 
به  ویژه  توجه  از  ای  گوشه  تنها  بلوچستان  و 

مناطق محروم است.
گفتنی است در سال های اخیر با توجه به رشد 
چند برابری قیمت مصالح و هزینه های ساخت 
مدرسه به شیوه سنتی، همراه اول بر آن شده که 
از روش های سریع و کارآمدی برای راه اندازی 

مدارس در نقاط دورافتاده کشور استفاده کند. 
برای این منظور همراه اول با اهدای کانتینرهای 
مازاد خود و با مشارکت خیرین، ایده ساخت 
پیاده  را  کامل  امکانات  با  کانتینری  مدارس 
کرده که با استقبال مسوولان، دانش آموزان و 

معلمان رو به رو شده است.

رئیس سازمان بورس و اوراق بهادار خبر داد 
برنامه های مشترک سازمان بورس 

و قوه قضائیه برای کاهش جرایم در 
بازار سرمایه

مجید عشقی از برنامه های مشترک این سازمان 
و قوه قضائیه برای کاهش جرایم حوزه بازار سرمایه 
خبر داد و گفت: جرایم و سوء استفاده  از کدهای 
سازمان  همکاری   با  حقیقی  اشخاص  معاملاتی 

بورس و قوه قضائیه کاهش خواهد یافت.
به گزارش خبرنگار پایگاه خبری بازار سرمایه ایران 
)سنا(، به نقل از معاونت اجتماعی و پیشگیری از 
وقوع جرم قوه قضائیه، مجید عشقی با اشاره به 
برنامه های مشترک سازمان بورس و قوه قضائیه 
کرد:  اضافه  سرمایه  بازار  در  جرایم  کاهش  برای 
با هدف آگاهی بخشی به مخاطبان بازار سرمایه 
به ویژه آن دسته از سرمایه گذارانی که از دانش 
تخصصی و اطلاعات کافی بهره مند نیستند، برخی 
با  سرمایه  بازار  در  رویه ها  و  دستورالعمل ها  از 
همکاری قوه قضائیه اصلاح شده است و هم اکنون 
با ارسال پیامک های انبوه به سهامداران از سوی 
معاونت پیشگیری از وقوع جرم قوه قضائیه قرار 
از  برخی  آگاهی مردم درباره  ارتقاء  است، ضمن 
جرایم و سوء استفاده از کدهای معاملاتی اشخاص 
خصوص  در  مختصر  آموزش  ارائه  و  حقیقی 
رویه های جاری بازار سرمایه ، این جرایم به طور 
در  اینکه  بیان   با  او  یابد.  کاهش  توجهی  قابل 
پیامک ها هشدارهای لازم به مخاطبان بازار سرمایه 
پیامک های  ارسال  کرد:  تاکید  است؛  شده  داده 
انبوه به سراسر کشور در خصوص جرایم بورسی 
و سوء استفاده کلاهبرداران موجب ارتقاء آگاهی 
سهامداران و پیشگیری از ناهنجاری ها شده است.

بهادار در بخش  اوراق  و  رئیس سازمان بورس 
دیگری از این گفت وگو با تاکید بر اینکه در حال 
حاضر، با لحاظ سهامداران عدالت، بازار سرمایه 
بالغ بر پنجاه میلیون سهامدار دارد، گفت: برخی 
سوی  از  لازم  آموزش های  واسطه  به  سهامداران 
حرفه ای  دانش  از  سرمایه  بازار  مختلف  ارکان 
برخوردار شده اند و برخی دیگر نیز افراد متخصصی 
گواهی  لازم  آموزش های  از  پس  که  هستند 
نامه های حرفه ای دریافت می کنند اما انبوه مردم 
امکان اخذ آموزش های حرفه ای را ندارند. بنابراین 
تاثیر  سهامداران  به  آموزشی  پیامک های  ارسال 
قابل توجهی در آگاهی بخشی به سهامداران دارد 
تا علاوه بر مراقبت از کد معاملاتی خود، بتوانند 
سرمایه های خود را نیز حفظ کنند. عشقی با اشاره 
به اینکه سهامداران برای دریافت اطلاعات باید به 
مراجع رسمی مراجعه کنند، بیان کرد: سهامداران 
نباید فریب تبلیغات غیر اصولی و کلاهبردارانه را 

بخورند.
جعلی  پیامک های  اینکه  بیان   با  پایان  در  او 
به  مربوط  اطلاعات  دریافت  هدف  با  متعددی 
سهامداران عدالت یا دریافت حساب بانکی آنها به 
مردم ارسال می گردد و این اطلاعات توسط افراد 
یادآور  می گیرد،  قرار  سوءاستفاده  مورد  سودجو 
شد: یکی از برنامه های سازمان بورس و معاونت 
اجتماعی و پیشگیری از جرم قوه قضائیه آگاهی 
بخشی به دارندگان سهام عدالت برای جلوگیری 
از سوء استفاده افراد کلاهبردار است که درآینده ای 
نزدیک با همکاری قوه قضائیه عملیاتی خواهد شد.

تمدید مهلت پذیرش چک های 
صیادی نسل اول در شعب بانک 

آینده 
اول  نسل  صیادی  چک های  پذیرش  مهلت 
تا روز  آینده  بانک  در سامانه چکاوک در شعب 

یک شنبه 16 مهرماه سال جاری تمدید شد. 
بانک آینده از دارندگان دسته چک های قدیمی 
مهرماه   16 تا  باقی مانده  فرصت   طی  خواست، 
دسته چک های  دریافت  به  نسبت  سال جاری، 

جدید صیادی بنفش اقدام کنند.
تبادل چک های  و  پذیرش  از 16 مهرماه 1402، 
سال  از  قبل  صادرشده  )دسته چک های  قدیمی 
1400( در سامانه چکاوک متوقف و وصول وجه این 
قبیل چک ها صرفاً از طریق بانک صادر کننده چک، 

امکان پذیر خواهد بود.
آینده  بانک  محترم  مشتریان  همین رو،  از 
قدیمی  دسته چک های  تعویض  برای  می توانند 
خود به شعب این بانک در سراسر کشور، مراجعه 

فرمایند.

وزیر صنعت، معدن  معاون صنایع حمل ونقل 
پنج شنبه گذشته در حاشیه مراسم  و تجارت روز 
نخستین رویداد ملی صنعت دانش بنیان، از تغییر 
روش فروش خودرو و حذف سامانه یکپارچه خودرو 
صورت  به  خودروسازان  کرد:  اعلام  و  داد  خبر 
مستقیم عرضه خودرو را انجام می دهند. منوچهر 
منطقی با بیان این که روش فروش خودرو تغییراتی 
خودرو  فروش  یکپارچه  سامانه  سومین  و  داشته 
برگزار نمی شود، افزود: با توجه به افزایش عرضه 
تعادل  به  خودرو  بازار  واردات،  آغاز  و  خودروها 
می رسد و دیگر نیاز نیست تا فروش خودرو به روش 

قبل اجرا شود.
معاون وزیر صمت زمان عرضه جدید خودرو را 
نیز هشتم مهر ماه اعلام کرد و گفت: روش عرضه 
به صورت فروش مستقیم و از کارخانه است و در 

سامانه ثبت خواهد شد.
واکنش سریع شورای رقابت 

اما در مقابل خبر حذف سامانه یکپارچه، بلافاصله 
شورای رقابت، این خبر را رد و اعلام کرد که تمام 
فرایند دور سوم فروش خودرو نیز در سامانه یکپارچه 
انجام خواهد شد.بنا به گفته سپهر دادجوی توکلی، 
مدیر روابط عمومی شورای رقابت، از سخنان معاون 

وزیر برداشت غلط شده است. 
وضعیت  و  آینده  رسانه ها  با  گفت وگو  در  وی 
مطلوب را ارائه داده اند که همه ما در تلاش هستیم 
شتاب زده  و  برنامه  بدون  اما  برسیم  نقطه  آن  به 
قطعا مانند سنوات گذشته دچار خطای محاسباتی 

می شویم.
سپهر دادجوی توکلی، هرگونه تغییر در رفتار بازار 
خودرو را منوط به مصوبه شورای رقابت یا تغییر در 
دستورالعمل مصوبه ۵4۳ این شورا اعلام و تاکید 

کرد: سامانه یکپارچه به کار خود ادامه خواهد داد.
او سامانه را زمینه ساز حذف دلالی و تامین کننده 
اطلاعات جامع و قابل رصد منجر به تعادل در بازار 
خودرو دانست و متذکر شد: به زودی و با عملیاتی 
شدن نوبت سوم طرح، چند خودروی جدید در بازار 
عرضه خواهد شد و تمام این فرایند همچنان در 

قالب سامانه یکپارچه صورت خواهد گرفت.
عقب نشینی معاون وزیر

در ادامه، معاون صنایع حمل و نقل وزارت صمت 
هم در کمتر از چند ساعت از انتشار خبر اولیه به 
نقل از او درباره حذف سامانه یکپارچه خودرویی، 
اخبار منتشر شده درباره حذف سامانه با استناد به 

گفته های خود را »شیطنت رسانه ای« دانست.
منوچهر منطقی در توضیح تفاوت شیوه جدید 
گفت: خودروها به صورت مستقیم و مستقل توسط 
خودروسازان عرضه خواهد شد، اما عرضه در قالب 
سامانه یکپارچه خواهد بود. به گفته منطقی، در 
شیوه جدید، مشتری پس از انتخاب محصول مورد 
نظر از طریق سایت سامانه، برای واریز وجه به درگاه 
پرداخت خودروساز هدایت شده و دیگر خبری از 

نوبت دهی و قرعه کشی نیست.
معاون وزیر صمت اضافه کرد: در واقع در این 
روش عرضه های یکپارچه به عرضه های متعدد و پی 

در پی در مجموعه های مختلف تبدیل می شود. 
به عنوان نمونه از هفته آینده، 4 خودروساز عرضه 
این که  بر  تاکید  با  خودرو خواهند داشت.منطقی 
کرد:  تاکید  شد،  نخواهد  حذف  یکپارچه  سامانه 
سامانه یکپارچه یک بخش نظارتی دارد و بخشی هم 
به منظور ساماندهی بازار ایجاد که این ساماندهی 

انجام شد و دیگر عرضه های انبوه خودرو از طریق 
خودروسازان  و  نمی گیرد  صورت  یکپارچه  سامانه 
داشت.  خواهند  عرضه  خودرو  متوالی  صورت  به 
شنیده ها از از آن است که اولین عرضه نیز روز، 

شنبه ٨ مهرماه انجام شد.
عاقبت فروش دستوری خودرو

در این شرایط، برخی از کارشناسان معتقدند که 
سامانه یکپارچه در کمتر از 6 ماه نتوانست اهدافی را 
که دنبال می کرد، محقق کند. حسن کریمی سنجری، 
کارشناس صنعت خودرو در گفت وگو با خبرآنلاین 
گفت: هدف وزارت صمت از سامانه یکپارچه خودرو 
این بود که مدیریت عرضه خودروسازان را در دست 
بگیرد. در سامانه یکپارچه مشخص می شد که تعداد 
عرضه خودرو با آنچه که اعلام می شد و آمار تولید 
تطابق داشته باشد. این را سیاست گذار می توانست 
بررسی کند که میزان فروش و عرضه خودرو به بازار، 

با آنچه که تولید می شود، تطابق دارد.
تعدادی  گذشته  در  خودروسازان  افزود:  وی 
خودرو را پیش فروش می کردند؛ بدون این که اعتماد 
تولید آن تعداد  توانایی لازم در  لازم در خصوص 
در  موضوع  این  البته  باشد.  داشته  وجود  خودرو 
آخرین ثبت نام ها که صف خرید ایجاد شد، عملا 
در سامانه یکپارچه هم همین اتفاق افتاد. شما وقتی 
تا پایان 140۳ خودرو را پیش فروش می کنید، یعنی 
خودروهایی را برای عرضه به بازار کاندید می کنید که 

حتی هنوز تولید اولیه شان هم انجام نشده است.
این کارشناس صنعت خودرو تصریح کرد: منتها 
باز سیاست گذار این ادعا را دارد که این صف خرید، 
تحت کنترل است و در دنیا هم مرسوم نیست؛ 
در مدل های خاص و در شرکت های خاص. یعنی 

شما وقتی به شرکت بنز مراجعه می کنید، ممکن 
نداشته  تولید  برنامه  در  را  است یک مدل خاص 
باشد و وقتی شما سفارش می دهید، این شرکت 
تازه براساس سفارش جدید، تامین را انجام می دهد 
بکشد. طول  ماه  تولید، 6  مراحل  است  ممکن  و 

سیاست گذار  ادعای  به  اشاره  با  کریمی سنجری 
برای مدیریت تولید و عرضه خودرو، عنوان کرد: 
اما در نهایت معضلی این سامانه یکپارچه داشت 
و این که در واقع موضوع مدیریت و اختیار نقدینگی 
شرکت های  و  گرفت  خودروساز  شرکت های  از  را 
خودشان  نقدینگی  برای  نمی توانستند  خودروساز 

مدیریت داشته باشند.
وی متذکر شد: این موضوع در جایی بیشتر نمود 
پیدا می کند که شرکت های خودروساز تحت نظام 
قیمت گذاری دستوری فروش دارند. به عبارتی، این 
شرکت ها اختیاری برای تعیین قیمت خودرو ندارند 
و حالا در سامانه یکپارچه، اختیاری هم برای حتی 
خودروسازان  واقع  در  ندارند.  نقدینگی  مدیریت 
معتقدند که قیمت تمام شده خودرو از قیمتی که 
است.  بالاتر  بفروشند،  هستند  موظف  دستوری 

یعنی خودروساز با زیان خودرو را عرضه می کند.
هشدار به بروز یک بحران در خودروسازی

این کارشناس صنعت خودرو ادامه داد: شکاف 
یک  از  پیش فروش  با  گذشته  در  قیمت،  دو  بین 
طرف و با خرید اعتباری از تامین کنندگان از طرف 
از  یکپارچه  سامانه  در  اما  می شد.  جبران  دیگر، 
سمت دریافت ورودی پول، خودروساز محدود شده 
بود، بنابراین نقدینگی دیگر دست خودروساز قرار 
نداشت و در اختیار سامانه یکپارچه بود. از سوی 
 120 فاصله  که  شد  باعث  موضوع  همین  دیگر، 

روزه ای که با بخش تامین وجود داشت، پر شود و 
بر همین اساس، اتفاقی که امروز افتاده، این است 
به نقطه بحرانی رسیده اند، چون  که قطعه سازان 
خودروساز دچار بحران نقدینگی شده و 120 روز را 
هم طی کرده، اما دیگر نمی تواند به قطعه سازان پول 

دهد.
یک  قطعه سازان  شد:  یادآور  کریمی سنجری 
است.  پر شده  هم  آن  که  داشتند  تحمل  آستانه 
الان شما به خودروسازی که بروید، می بینید که به 
خصوص قطعه سازان ایران خودرو با بحران نقدینگی 
اندازه کافی  به  ایران خودرو  روبه رو هستند. یعنی 
نمی تواند به زنجیره تامین، نقدینگی برساند و این 
هشداری است که ما ممکن است در آینده نزدیک، 

دچار توقف خطوط تولید شویم.
دارد  ریشه  این  در  این ها  همه  کرد:  تاکید  وی 
که هر دو مدیریت فروش و قیمت گذاری خودرو، 
دست دولت افتاده است. حالا به نظر می رسد که 
سیاست گذار تا حدودی متوجه این موضوع شده 
است و می خواسته عرضه را به خودروسازان منتقل 
کند؛ منتها من فکر می کنم و حدس می زنم آقای 
منطقی بعد از این که این موضوع را مطرح کرده، 
است.  شده  مواجه  رقابت  شورای  سد  با  احتمالا 
این کارشناس صنعت خودرو افزود: شورای رقابت 
رقابت  داد. شورای  اطلاعیه  و  ورود کرد  بلافاصله 
یکپارچه  سامانه  طریق  از  که  می کند  احساس 
را کنترل کند،  بهتر می تواند خودروسازان  خودرو 
بنابراین الان هم با سامانه یکپارچه موافق است و 
هم با قیمت گذاری دستوری. اما به نظر من هر دو 
این ها در کنار هم، دارد یک فشار مضاعفی را روی 

نقدینگی شرکت های خودروساز وارد می کند.

زیادی  انتقادات  گذشته،  دهه های  حتی  و  سال ها  طول  در 
درخصوص عملکرد سازمان گمرک ایران مطرح بوده است. عده ای 
بر این باورند که اگر این سازمان از پیچیدگی، رانت ها و فساد های 
موجود در خود خلاص می شد، شرایط بازار و تجارت بین المللی، 

مسیر بهتری را دنبال می کرد.
اقتصاد24 گفت:  به  نماینده بجنورد  دراین باره محمد وحیدی، 
اینکه اگر سازمان گمرک مدیریت شفاف و قوی ای داشت، اوضاع 
بهتر بود، سوال یکی از محور های اساسی رفع موانعی است که قرار 

است ما به آن برسیم.
بازار های  در  که  کشور  اساسی  کالا های  صادرات  افزود:  وی 
و  می کنند  تولید  به  مستقیم  کمک  و  دارند  ظرفیت  بین المللی 
واردات کالا هایی که می توانند در افزایش ظرفیت های تولیدی کشور 

نقش آفرینی کنند، از مهمترین اهداف هر دولت باید باشد.
نماینده بجنورد تصریح کرد: اگر عملکرد گمرک طی سال های 
مختلف مورد بررسی قرار بگیرد، می بینیم یک سازمان با کارایی بسیار 
کمتر از فرصت هایی است که می توان برای کشور ایجاد کرد. بعضی 
اوقات در خبر ها می خوانیم که رییس قوه قضاییه شخصاً دستور داد 
که کالا های فاسدشدنی زودتر ترخیص شوند تا تاریخ شان منقضی 
نشود. اساساً باید روال کار طوری باشد که کار به دستور رییس قوه 
قضاییه و یا رییس جمهور و... نرسد، یعنی سیستم به خاطر تسریع 
امور و بهبود اوضاع می باید شرایط را به نسبت گذشته تغییر دهد.

ساختار گمرک ناکارآمد است
وحیدی اظهار کرد: الان حتی افراد عادی برای تمدید واردات 
دارند.  به عنوان خودروی همراه داشتند، مشکل  خودرویی که 
مثلاً فردی از کشوری جنگ زده مثل اوکراین خودرویی را آورده 
با خودروی  باید  و  کند  آن جا رها  را  نمی توانسته خانواده اش  و 
شخصی وارد کشور می شده و این خودرو الان داخل کشور است 
و می خواهد دو، سه بار تمدید کند، ولی این قدر در گیر و دار 
گمرک اذیت می شود که بیزار می شود و می خواهد خودرویش 

را آتش بزند.
عضو مجمع نمایندگان استان خراسان شمالی افزود: در سازمان 
گمرک، هم بروکراسی پیچیده است و هم رفتار های نامناسب در 
آن جا دیده می شود و از طرفی، چقدر اذیت و آزار توسط سیستم های 
گمرکی و آلوده بودن این سیستم وجود دارد. از این رو و به باور من، 
موضوع مهمتر این است که باید اساس حرکت اقتصادی گمرک 
بر اساس حرکت اقتصادی کشور و مبتنی بر رفع نیاز های عمومی 
باشد. مثلاً اگر در خشکسالی نیاز داریم که نهاده های دامی وارد 
کنیم، باید سیستم کار را تسریع کند نه اینکه شاهد فاسد شدن این 

نهاده ها به خاطر عدم ترخیص به موقع باشیم.
وحیدی گفت: متوجه نمی شوم سیستم گمرک، چه سیستمی 
است. اگر شما ثبت سفارش در کشور مبدا کرده اید و مجوز واردات 
یک کالای اساسی داده اید تا نیاز کشور رفع شود، چرا کالا باید در 

گمرک فاسد شود؟ یا مثلاً کالا هایی که در زنجیره تولید کشور مورد 
نیاز است، گمرک در ترخیص این کالا ها دچار مشکل است. شاید 
بگویند ما در مجموعه گمرکات بین المللی دچار تحریم هستیم، 
وارد  راحتی  به  افراد  بعضی  توسط  کالا  این  می شود  چطور  پس 
کشور می شود، ولی در مرز های زمینی یعنی گمرکات متفاوت عمل 

می کنند، یعنی یک گمرک کار را سخت و دیگری آسان می گیرد.
گمرک ها از یک رویه پیروی نمی کنند

نماینده بجنورد تصریح کرد: گمرک ها از یک رویه پیروی نمی کنند 
و در این سازمان، چندرویه ای را شاهدیم و یک جایی باید نقص 
این ساختار برطرف شود و حقیقتاً مردم به حق از این بابت گله مند 
وزارت  مجموعه  در  ساختار  این  برای  باید  من،  نظر  به  هستند. 
اقتصاد، یک تصمیم جدی تر گرفته شود و آقای وزیر اقتصاد باید 
پاسخگو باشد.وی اظهار داشت: اتفاقاً اگر ارزش پول ملی ما کاهش 
پیدا کرده، بخشی از آن به خاطر این است که وقتی کالای وارداتی 
به موقع وارد فرآیند بازار نشود، در کشور تورم ایجاد می کند و این 
رفتار های  است.  گمرک  در  شده  دپو  وارداتی  کالای  توسط  تورم 
گمرک مشخصاً باید رفتار هایی پیشگیرانه از حوادثی باشد که در 
حوزه اقتصاد قابلیت پیش بینی دارند. مگر اقتصاددان های دنیا مثل 
بخش های دیگر، قابلیت پیش بینی را جزو حوزه علم نمی دانند؟ پس 
چرا می گذاریم در کشور بیماری ایجاد و به تومار تبدیل شود و بعد 

بخواهیم جراحی کنیم؟

هشدار کارشناسان درباره بحران در خطوط تولید خودروها

وش دستوری! شکست یک فر
یک کارشناس صنعت خودرو نسبت به بروز بحران در صنعت خودرو و قطعه سازی هشدار داد و تاکید کرد که ما ممکن است در آینده نزدیک، دچار توقف 
خطوط تولید شویم.در کمتر از 6 ماه از فعالیت سامانه یکپارچه خودرو، حالا به نظر می رسد »شکست« تنها سرانجام تغییر شکل فروش خودرو بوده است؛ 

آن هم در شرایطی که صحبت ها در رسانه ها تنها در چند روز قبل از انتشار خبر حذف سامانه یکپارچه، فروش مرحله سوم خودرو بود.

وکراسی پیچیدهمردم از رفتارهای گمرک اذیت و آزار می بینند  گمرک در چمبره بور

شورای رقابت 
احساس 

می کند که از 
طریق سامانه 

یکپارچه خودرو 
بهتر می تواند 
خودروسازان 

را کنترل کند، 
اما به نظر من 
هر دو این ها 
در کنار هم، 

دارد یک فشار 
مضاعفی را 

روی نقدینگی 
شرکت های 

خودروساز وارد 
می کند

مدیرعامل بانک ملی ایران در سفر به استان فارس به همراه مدیران ارشد 
و مسؤولان بانک در جریان برگزاری همایش بررسی عملکرد اداره امور شعب 
این استان ضمن تبریک فرارسیدن هفته وحدت و هفته دفاع مقدس اظهار 
داشت: یکی از مهمترین برنامه ها و اولویت های سال جاری بانک، مدیریت 
منابع و مصارف و بهبود رفع ناترازی است که در این راستا همه همکاران باید 

بکوشند با کارِ گروهی به این هدف دست یابیم.
به گزارش روابط عمومی بانک ملی ایران، دکتر ابوالفضل نجارزاده در این 
همایش که جمعی از اعضای هیأت مدیره، هیأت عامل، معاونان و رؤسای 
ادارات کل بانک حضور داشتند، بر لزوم برنامه ریزی در راستای رفع ناترازی 
آن خدمت رسانی  دنبال  به  و  بازار  از  سهم  کسب  نقدینگی،  تراز  بهبود  و 

شایسته و مطلوب به مشتریان در نیمه دوم سال تأکید کرد.
وی در بخش دیگری از این همایش طی سخنانی مهمترين دارایی بانک 
را نیروی انسانی آن دانست وافزود: سال گذشته با وجود تمامی موانع و 
باید  نیز  امسال  و  کردیم  را کسب  بازار  از سهم  درصد  یک  ها  محدودیت 
همکاران تاپایان سال با عزم جدی و گام بلند با تکیه بر برنامه ریزی دقیق و 
منسجم و دانش خود برای تحقق دو درصد از سهم بازار تمام توان خود را 

بکار بگیرند.
 دکتر نجار زاده ادامه داد: این هدف دور از دسترس نیست اما اگر بخواهیم 

بی شک می توانیم حتی بالاتر از هدف را محقق کنیم.
وی بزرگترین ویژگی این بانک را وجود شعب و نیروهای توانمند وخلاق آن 

دانست و ادامه داد: اهداف و نقشه راه همه واحدهای بانک در سال جاری 
مشخص است و همه باید با کارِ گروهی و هم افزایی به سمت دستیابی به 
تحول آفرین  و  ارزش آفرین  بانکی  عنوان  به  را  بانک  تا  کنیم  اهداف حرکت 

همانند قبل در نظام بانکداری کشور معرفی کنیم.
دکتر نجارزاده به افزایش تفویض اختیارات به رؤسای شعب اشاره کرد و 
افزود: موضوع جانشین پروری و انتصابات در بانک نیز براساس شایسته 

سالاری دنبال می شود.
وی شعب را ویترین بانک دانست و افزود: مسائل معیشتی کارکنان نیز 
رفع  در جهت  مختلف  ابزارهای  از  و  است  بانک  ارشد  مدیران  توجه  مورد 

دغدغه همکاران محترم استفاده خواهد شد.
وی در این همایش دستور رسیدگی و پیگیری سریع به حل مشکلات بخش 
فناوری بانک را در قالب یک کارگروه صادر کرد و در ادامه مهمترین مسئله 
بانک را در حال حاضر گسترش خدمات غیر حضوری و توسعه سامانه ها 

برشمرد.
در ادامه عباس شفیعی رئیس هیات مدیره بانک ملی ایران با بیان این 
مطلب که محدودیت ها و کمبودها باید در شعب و بین همکاران مدیریت و 
با یک برنامه ریزی درست حل و فصل شود، گفت: همکاران با رفتار درست 

و منطقی نباید محدودیت های شعب را به مشتریان انتقال دهند.
وی نیروی انسانی بانک را یکی از مهمترین دارایی های بانک برشمرد و 
تا به  با تمام توان پیش ببرند  انتظار داریم همکاران امور محوله را  افزود: 

هدفگذاری های پیش رو دست یابیم.
شفیعی راه برون رفت از مشکلات را داشتن یک برنامه و هدفگذاری درست 
دانست و افزود: به دنبال جذب نیرو در بانک هستیم تا موضوع کسری کادر 

را حل کنیم .
با حضور حسن مونسان عضو  پنل تخصصی  این همایش  از  در بخشی 
و  ریزی  برنامه  معاون  زاده  نجف  محمد  معاون امورشعب،  و  مدیره  هیأت 
تحول، نصرت اله شهبازی عضو هیات عامل و معاون اعتباری، حسن کاظمی 
عضو هیات عامل و معاون منابع انسانی و محمدرضا محمودپناه عضو هیات 
کل  اداره  رئیس  دهقی  علیخانی  احمد  و  جامع  بانکداری  معاون  و  عامل 
عملیات بانکی برگزار شد که به بیان مسائل و موضوعات مربوط پرداخته شد.
 ارائه گزارش در بخش های مختلف توسط کریم ریگی زادگان رئیس اداره 
امور شعب استان فارس، بیان دیدگاه ها و پرسش و پاسخ با همکاران از دیگر 

بخش های این همایش بود.
امور  اداره  عملکردی  های  نیز شاخص  همایش  این  از  دیگری  بخش  در 
فقیهیان  حامدرضا  توسط  مختلف  های  بخش  در  فارس  استان  شعب 
علیرضائی رئیس اداره کل تحقیقات و مدیریت استراتژیک بانک مورد بررسی 

قرار گرفت.
و  مسائل  نظرات،  بیان  به  کارکنان  همایش،  این  های  بخش  دیگر  از 
موضوعات مربوطه پرداختند و راهكارهای لازم توسط مدیران ارشد ارائه شد.

گفتنی است، اين همايش با معرفی و تقدير از کارکنان موفق در استان 

فارس به پايان رسيد.
لازم به ذکر است دکتر نجارزاده در جریان سفر به استان فارس از شعبه 
و  شعبه  این  کارکنان  با  گو  و  گفت  نزدیک ضمن  از  و  کرد  بازدید  صنایع 

مشتریان، نحوه ارائه خدمات به مشتریان را بررسی کرد.
همچنین در این سفر مرکز رفاهی و درمانی شیراز که به همت موسسه 

همیاری کوثر ساخته شده است، توسط دکتر نجارزاده افتتاح شد.

با حضور مدیرعامل بانک ملی ایران
تاکید بر مدیریت منابع و مصارف در همایش بررسی عملکرد اداره امور شعب استان فارس 


